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Concept Besluiten- en actielijst 15 januari 2025 
Vastgesteld in de vergadering van 19 maart 2025 

 

Regionale adviescommissie 

Besluiten- en actielijst van de vergadering van 15 januari 2025, 19.30 – 21.30 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. Brokxlaan 12, Tilburg 

 

Aanwezige raadsleden Overige aanwezigen Afwezig  

Dongen  Marieke Schouten 

Gilze en Rijen Wim Broeders 

Heusden  René Broos (voorzitter) 

Heusden  Hannie van den Dungen  

Hilvarenbeek Lars van Riel 

Oisterwijk Femke Pijnenburg 

Tilburg  Anneke Dunning 

Waalwijk  Jan van Groos 

 

René de Bonte (plv griffier / raadsadviseur Tilburg) 

Frances Opperman (plv griffier Waalwijk) 

 

Frank van Mil (Regiobureau Hart van Brabant) 

Bernadette Elbers, (Regiobureau Hart van Brabant) 

Annemarie van Wijk (Regiobureau Hart van Brabant) 

 

Iris Horn (coördinerend strateeg IZA) sluit aan voor 

agendapunt 3 

Theo Weterings (voorzitter DB RHvB) en Dion Dankers 

(voorzitter BCJ) sluiten aan voor agendapunt 4 

 

Gast: Marjolein van Eggelen (Kwartiermaker 

Transfomatie Sociaal Domein RHvB), Roy Moezel 

(Junior Programmacoördinator Sociaal Domein RHvB) 

Alphen Chaam Astrid Lanslots-de Vet 

Alphen Chaam Niels Huismans 

Baarle-Nassau Carla Dirven 

Baarle-Nassau Gerda van den Broek-Brouwers 

Dongen  Cees Zwaal 

Gilze en Rijen Daniel van Dongen 

Goirle  Isabelle Visser 

Goirle  Maggie de Jong 

Hilvarenbeek Werner Hermans 

Oisterwijk Jan van Ginneken 

Tilburg  Frans Vriens 

Waalwijk  Benan Koptagel-Demirbas 

 

Wegens beëindigen lidmaatschap RAC  

Loon op Zand Peter Flohr 

Loon op Zand Marten Krikken 
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Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit 

B0125-01 Opening, vaststellen van de 
agenda  

De voorzitter opent de vergadering om 19.35 uur. 
 
Mededelingen:  
Peter Flohr en Marten Krikken trekken zich terug als lid van de RAC. De raad van Loon op Zand zal 
twee andere leden voordragen.  
 
Isabelle Visser en Maggie de Jong (Goirle), Cees Zwaal (Dongen), Carla Dirven en Gerda van den 
Broek (Baarle-Nassau) hebben zich afgemeld. 
 
Brian Barrett (student TiU), een van de studenten die onderzoek naar de opkomst bij 
radenavonden, doet een korte oproep voor deelname aan interviews voor dit onderzoek. Er zijn 
inmiddels 25 enquêtes ingevuld. Graag zouden de studenten uit iedere gemeente twee raadsleden 
interviewen. Vraag aan de RAC-leden is of zij aan hun collega’s willen vragen om zich hiervoor aan 
te melden. Het regiobureau zal de griffiers een reminder versturen. 
 
Frances Opperman (plv griffier Waalwijk) vervangt vanaf nu Sander Jennissen. Zij zal om 
toerbeurt met haar collega Jeroen de Neer (griffier Waalwijk) bij RAC en agendacommissie 
aanwezig zijn. 
 
De agenda wordt vastgesteld. 

B0125-02 Concept Besluiten- en 
actielijst vergadering 27 
november 2024  

De actie- en besluitenlijst van 27 november 2024 wordt vastgesteld. 
 

B0125-03 Toelichting onderwerp 
radenavond 16 april 2025 

Iris Horn (coördinerend strateeg IZA gemeente Tilburg) licht de opzet voor de radenavond toe.  
Op de radenavond zal er na de plenaire inleiding een informatiemarkt zijn waarop de vijf 
belangrijkste opgaven van IZA vertegenwoordigd zijn.  
 
Jan van Groos vraagt of 15 minuten voor een update over de stand van zaken Jeugd (o.b.v. 25 
januari verenigde vergadering) voldoende is? Frank van Mil geeft aan dat we dit pas na 25 januari 
weten. 
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# Onderwerp Besluit 

De RAC adviseert naar aanleiding van de huidige opzet om: 
-het praktisch te maken en laat relevantie voor de deelnemende gemeenten zien;  
-inzichtelijk te maken waar de raden invloed op (kunnen) hebben, waar vindt besluitvorming 
plaats; 
-ervoor te zorgen er een roulatie komt tussen informatiestands zodat niet iedereen tegelijkertijd 
bij dezelfde stand staat; 
-de feedback van de informatiemarkt op de radenavond MPB januari 2024 mee te nemen (stands 
voldoende ver uit elkaar staan i.v.m. geluid; zorg voor zitmogelijkheden bij stand); 
-duidelijk in zowel de save-the-date als uitnodiging te vermelden dat de actualiteit van die avond 
(toelichting op de conceptbegroting 2026 door het DB-lid financiën) los staat van het onderwerp 
van die avond. 
 
Anneke Dunning en René Broos geven aan dat zij mee willen denken over de (verdere) opzet en 
invulling van deze radenavond. 

B0125-04 Verenigde vergadering 25 
januari 2025 

Theo Weterings (voorzitter DB RHvB) en Dion Dankers (voorzitter BCJ) sluiten aan 
 
Op vrijdag 10 januari 2025 zijn de agenda en stukken voor de verenigde vergadering aan de 
griffies gezonden met het verzoek ze aan de raadsleden te sturen. De stukken bevatten de 
agenda, de spelregels en een inhoudelijke notitie met bijlagen. Tevens zijn deze stukken op de 
website van RHvB geplaatst. Verenigde vergadering - Regio Hart van Brabant 

Aantal aanmeldingen voor de verenigde vergadering is bij aanvang van deze RAC-vergadering: 
64, waarvan 48 raadsleden. RAC vraagt zich af of quorum (126 raadsleden) gehaald gaat worden? 
RAC verzoekt de griffiers om de uitnodiging nogmaals te versturen en daarbij aan te geven dat 
aanmelden zeer gewenst is. Op 22 januari worden de stempassen aan raadsleden verzonden. 
 
Voorstel voor bespreking: 

a. Een rondje maken over de stand van zaken in elke raad: hoe is de sfeer in de raad over de 
verenigde vergadering?  

b. Theo Weterings licht de orde van de vergadering/spelregels toe.  
c. Dion Dankers licht de wijze van bespreking van de notitie toe.  

 

 

https://www.regio-hartvanbrabant.nl/verenigde-vergadering/
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# Onderwerp Besluit 

Antwoorden 
a. Het onderwerp leeft verschillend bij de raden: bij sommigen leeft het onderwerp wel maar 

niet zozeer de verenigde vergadering omdat zij goed zijn bijgepraat door de wethouder; 
bij anderen zijn er verschillende verwachtingen van de verenigde vergadering. Andere 
raden zijn geïnteresseerd in de grip op de kosten, hoe kunnen we voorkomen dat we 
volgend jaar weer bij moeten betalen? Bij sommige raden is er geen duidelijk beeld. 
Voor de meesten is nog onduidelijk of er moties zullen worden ingediend. 
 

b. De RAC geeft aan dat zij zich kan vinden in de opgestelde agenda en spelregels. De oproep 
tot gezamenlijke woordvoering per gemeente / politieke groepering wordt herhaald en 
ondersteund door de RAC. De verenigde vergadering is openbaar. 
 

c. Dion Dankers complimenteert het hele team met de  goede inhoudelijke notitie en de 
overzichtelijke presentatie van de onderliggende documenten. De RAC geeft aan dat zij 
haar advies ook terugziet in zowel agenda als de notitie. N.a.v. enkele moties m.b.t. een 
onafhankelijk rekenkameronderzoek, wordt aangegeven dat alle rekenkamers de save-
the-date en de uitnodiging hebben ontvangen.  
 

De RAC adviseert het rapport van de Rekenkamer Midden Brabant en de moties van de 
rekenkamers  toe te voegen aan de stukken van de verenigde vergadering. Aan de griffies zal een 
signaal worden gegeven dat documenten zijn toegevoegd.  

B0125-05 Ingekomen en uitgaande 
stukken 
 
verslagen DB 27 juni, 27 
september 2024; 
verslag AB 16 oktober 2024 

Hannie van Dungen vraagt (n.a.v. AB 16 okt) wat de waarde van of voordeel van de samenwerking 
van RHvB met de Baronie is?   
Na een korte uitleg van Frank van Mil en discussie verzoekt de RAC hier op de radenavond van 4 
juni 2025 ook aandacht aan te besteden. Verder verzoekt de RAC om de programmamanager 
SRBT Linda Mustert voor de volgende vergadering van de RAC uit te nodigen.  
 
Jan van Groos vraagt (n.a.v. AB 16 oktober, pagina 4) naar de regels voor overheveling van 
financiële middelen. Bernadette Elbers antwoordt dat het bestendig beleid van het AB nu is 
vastgelegd in de Financiële Verordening: geoormerkte gelden dan wel middelen waarvoor reeds 
verplichtingen zijn aangegaan worden overgeheveld. Daarnaast kan het AB, op voorstel van een 
poho, besluiten vrij besteedbare middelen over te hevelen, op basis van een goede onderbouwing. 
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# Onderwerp Besluit 

Het AB is terughoudend in het toekennen van dergelijke verzoeken. In 2024 zijn geen 
overhevelingsvoorstellen voor vrij besteedbare middelen gedaan door de poho’s.  

B0125-06 Voorstel evaluatie RAC 
 

René Broos (voorzitter) geeft een mondelinge toelichting. Hij zou graag willen terugblikken op 
het functioneren van de RAC, ook met betrekking tot de gewijzigde Wet GR. Met daarbij vragen 
als: zijn we op de goede weg, wat is er nog meer mogelijk? Hij zou dit willen doen door een 
enquête te verspreiden onder alle raadsleden en op basis van de resultaten een gesprek hierover 
in de RAC. 
Frank van Mil geeft aan dat hij benieuwd is of in de eigen gemeente de goede gesprekken gevoerd 
tussen raad en wethouder. 
 
Hannie van Dungen, Jan van Groos en René Broos geven aan dat zij mee willen denken over de 
opzet voor de enquête.  

B0125-07 Rondvraag en sluiting van de 
vergadering 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag 
 
De voorzitter sluit om 21.15 uur de vergadering. 
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Actielijst 

 Actie Eigenaar Einddatum Voortgang 

(loopt/vertraagd/ 

afgerond) 

A0125-01 Reminder naar de griffiers met het verzoek aan raadsleden om de enquête 
van de TiU studenten in te vullen en aan te melden voor het interview. 

Annemarie van 

Wijk / secretariaat 

RHvB 

z.s.m. Afgerond 

A0125-02 Het rapport van de RKMB toevoegen aan de stukken VV op de website Annemarie van 

Wijk / Nikkie 

Vissers 

z.s.m. Afgerond 

A0125-03 Linda Mustert (SRBT) uitnodigen voor de volgende vergadering van de 
RAC (19 maart); verschoven naar RAC 21 mei 

Frank van Mil z.s.m. Afgerond 

A0125-03 Opstellen van een enquête voor (zelf)evaluatie RAC Frank van Mil / 

Annemarie van 

Wijk 

19 maart 2025 Loopt  

A1127-05 Onderzoeken of mogelijk is om een filmpje te laten maken over de 
samenwerking in RHvB 

Frank van Mil / 

Bernadette Elbers 

 Loopt  

A1127-06 RAC agendeert voor een volgende vergadering: korte inleiding over GR in 
algemeen en gevolgd door GR RHvB in het bijzonder. 

Bernadette Elbers/ 

Annemarie van 

Wijk 

19 maart 2025 Loopt 

 

A0918-02 Onderzoek hoe de radenavonden beter geëvalueerd kunnen worden Annemarie van 

Wijk 

19 maart 2025 Loopt  
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 Actie Eigenaar Einddatum Voortgang 

(loopt/vertraagd/ 

afgerond) 

A0117-04 Nagaan of een radenavond over ‘hulpdiensten’ in brede zin zinvol en 
haalbaar is 

Regiobureau Op termijn Loopt  

A0412-01 Publicatie agenda’s en besluitenlijsten; nagaan of een signaalfunctie bij 

publicatie kan worden ingesteld (regionet) 

Frank van Mil / 

Nikkie Vissers 

z.s.m.  Loopt  

 


